

101 年度教師出席國外學術研討會（102 經費補助）

申請人	服務單位	國際會議名稱及地點	發表論文題目
陳曉嫻	通識教育中心	ISME Music in Special Education, Music Therapy and Music Medicine Commission (Thessaloniki, Greece)	Participation in Musical Activities and Quality of Life for Elders in Taiwan
張英裕	文化創意產業設計與營運學系	日本設計學會第 59 回春季研究發表大會（日本，北海道札幌市）	1. 臺灣臺中電子街於文化創意下的發展契機(2)-業者的努力與振興的徵兆 The developing chance of the Electronic Street in Taichung, Taiwan based upon cultural creativity 2. 從工藝之夢看臺灣陶瓷器造形的變遷 The changes of Taiwan's ceramic forms - by perspective of The Dream of Craft
魏麗敏	諮商與應用心理學系	第一屆兩岸四地學校輔導國際研討會（香港）	從臺灣九年一貫課程課綱修訂談綜合活動領域教學之實施

申請人	服務單位	國際會議名稱及地點	發表論文題目
王脩斐	教育測驗 統計研究 所	2012 Annual Meeting of American Educational Reasearch Association (加拿大, 溫哥華)	Groth Modeling from Item Response Data: A Comparison of Two Approaches
劉瑩	語文教育 學系	The 8 th International Conference on Hanzi Calligraphy Education(美國)	臺灣小學書法教學與大學書法師資培育狀 況之探究-以 2010 年為例
吳德邦	數學教育 學系	International Conference on Electronics, Communications and Computer Sciences(香港)	使用灰色關聯分析法解析馬吳代數推理測 驗工具